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Protokół Nr 2.2023
z posiedzenia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu 

odbytego w dniu 22 lutego 2023 r. godz. 10:30

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie otworzył pan Adam Rozszczypała - Przewodniczący Komisji. Na wstępie powitał 
wszystkich członków komisji, jak również osoby zaproszone.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 10:40.
W posiedzeniu Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu uczestniczyło 9 
członków komisji na ogólną liczbę 10 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem 
nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pan Przewodniczący poinformował, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytał, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem ww. protokołu.

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 10 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 9 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Agnieszka 
Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Kazimierz Żółtek), „przeciw" -0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pan Przewodniczący poinformowało przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pan Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia.
Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Zapoznanie się z informacją Kierownika Wydziału Budownictwa i Architektury z zakresu realizacji 

zadań.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał Bady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2023 - 2026,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok,
c) w sprawie przedłużenia terminu załatwienia wniosku,
d) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym pomieszczeń 

biurowych w budynku Powiatu Opatowskiego zlokalizowanym w Opatowie przy ul. 
Bronisława Ostrowskiego Ps. „Cichy",
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e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia z innymi 
Gminami i Powiatami w celu opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Obszaru 
Strategicznej Interwencji - Dolina Wisły na lata 2021-2030,

f) w sprawie przejęcia od Wojewody Świętokrzyskiego zadań publicznych z zakresu administracji 
rzgdowej.

6. Sprawy organizacyjne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Następnie zapytał, czy są uwagi.
W wyniku braku uwag pan Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku 
obrad.
Powyższy porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 9 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Agnieszka 
Łuba-Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 4. Zapoznanie się z informacją Kierownika Wydziału Budownictwa i Architektury z zakresu 
realizacji zadań.
Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez panią Annę Kiszkę - Kierownika Wydziału 
Budownictwa i Architektury, która przedstawiła informację dot. realizacji zadań przez wydział.
Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

O zabranie głosu poprosiła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta, która zapytała pani Kierownik, 
czy dysponuje danymi statystycznymi w poszczególnych latach w przedmiocie wydanych pozwoleń na 
budowę.

Odpowiedzi udzieliła pani Kierownik, która wskazała, iż może liczba pozwoleń się zmniejszyła, ale 
tylko dlatego, gdyż coraz więcej inwestycji nie musi podlegać obowiązkowi wydania pozwolenia 
i mogą zostać jedynie zgłoszone. Pani Kierownik przedstawiła dane statystyczne, które przedstawiają 
się następująco:
- rok 2020 - 339 pozwoleń na budowę oraz 476 zgłoszeń,
- rok 2021 - 417 pozwoleń na budowę oraz 627 zgłoszeń,
- rok 2022 - 226 pozwoleń n budowę oraz 1241 zgłoszeń.

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała jak wygląda droga formalna, gdy 
dany wniosek nie spełnia wymogów formalny. Kontynuując radna zapytała, na jakim etapie jest 
budowa drogi na Słodowej. Zapytała również, o liczbę osób zatrudnionych w wydziale Budownictwa 
i Architektury, posiadających umowę na czas nieokreślony, będących na stażu czy robotach 
publicznych.

Odpowiedzi udzieliła pani Kierownik, która poinformowała, iż obecnie w Wydziale Budownictwa 
i Architektury zatrudnionych jest: kierownik, oraz 4 pracowników z czego dwóch jest nieobecnych 
oraz 1 pracownik zatrudniony jest na okres 6 miesięcy w ramach robót publicznych. Nawiązując do 
kolejnego zapytania radnej dot. ul. Kolejowej w Iwaniskach, pani kierownik wskazała, iż ze starostwa 
wysłano już do Urzędu Gminy i Miasta w Iwaniskach, zawiadomienie o wszczęciu, zamieszczono 

Protokół Nr 2.2023 z posiedzenia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu -
VI kadencji odbytego w dniu 22 lutego 2023 r. 2



OR-II.0012.1.2.2023

również obwieszczenie na tablicy ogłoszeń, następnym etapem będzie rozstrzygnięcie. W dalszej 
części wypowiedzi odniosła się do kwestii wycofania pozwolenia. Pani Kierownik poinformowała, iż 
prawo budowlane nie przewiduje kierowania pism o brakach formalnych i od razu muszą wydawać 
postanowienie. Inwestor dostaje w nim informacje z podstawą prawną oraz brakami formalnymi. 
Jeśli braki zostaną uzupełnione w określonym terminie, to dalej proceduje się wniosek wydając 
pozwolenie bądź nie.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która nawiązując do pytania radnej Wiesławy Słowik 
zapytała pani kierownik o stan zatrudnienia w wydziale na w kolejnych latach 2020 - 2023, zapytała 
również czy liczba pracownik, która jest obecnie jest wystarczająca.

Pani Kierownik powiedział, iż przygotuje taką informację dot. stanu kadry w jej wydziale, gdyż nie 
potrafi na tę chwilę udzielić odpowiedzi. Dodała, iż optymalnym rozwiązaniem jest kiedy posiada 4 
czynnych zawodowo pracowników.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która powiedział, iż ważne jest aby decyzje wydawane 
były szybciej niż ustawowo wskazany max. termin i budującym jest to, gdy ustawa mówi o 65 dniowy 
czasie oczekiwania , a pracownicy robią to w przeciągu 30 dni. Kontynuując radna skierowała pytanie 
do pani Wicestarosty czy nie zastanawiała się ona aby zatrudnić dodatkową osobę dom tego 
wydziału.

Odpowiedzi udzieliła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta, która poinformowała, iż już podjęto 
działania i została przyjęta osoba na staż po kierunku studiów budownictwo, która bardzo dobrze 
rokuje na dalsze zatrudnienie.

O zabranie głosu ponownie poprosiła pani Aneta Bławat, która w związku z powyższym jeszcze raz 
poprosiła panią kierownik, o przygotowanie takiego zestawienia pracowników w latach 2020 - 2023.

Pani Kierownik potwierdziła, iż w ciągu 14 dni przygotuje taką informację dla członków komisji.

Wobec braku dalszych pytań pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu 
posiedzenia.

Pan Przewodniczący ze względów organizacyjnych zarządził 10 minutową przerwę, (godz. 11.20 - 
11.30).
Salę obrad opuścił pan Wacław Rodek (godz. 11.30), dalsze obrady prowadzone są w 8 osobowym 
składzie.

Ad. 5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2026.
Pan Przewodniczący Adam Rozszczypała udzielił głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, 
która szczegółowo omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2023 - 2026 stanowiący 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.
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Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała o przesunięcie środków na 
inwestycję w Ciszycy Górnej.

Odpowiedzi udzieliła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta, która poinformowała, iż 
wystąpiła konieczność przesunięcia realizacji inwestycji na przyszły rok, gdyż początkowo 
wyłoniona firma nie podjęła pracy, dlatego należało uruchomić kolejna procedurę w celu 
wyboru wykonawcy.

O zabranie głosu ponownie poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała o rezygnację z zakupu 
kosiarki dla Zarządu Dróg Powiatowych w Opatowie.

Odpowiedzi udzieliła pani Wicestarosta, która poinformowała, iż musieli zrezygnować ze 
sprzętu lekkiego ze względu na pilniejszy zakupu samochodu ciężarowego.

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący A. Rozszczypała poddał pod głosowanie 
projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Opatowskiego na lata 2023 - 2026 pytając, kto jest za jego pozytywnym 
zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowany.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.
Pan Przewodniczący powiedział, że zmiany w budżecie są tożsame z projektem uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2023- 2026, wobec czego zapytał, czy są pytania.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 
głosowanie pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" -0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.
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c) w sprawie przedłużenia terminu załatwienia wniosku.
Salę obrad opuścili pani M. Jalowska, A. Gajek (godz. 11.45), dalsze obrady prowadzone są w 6 
osobowm składzie.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ma ktoś 
pytania bądź uwagi.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która wyjaśniła, iż komisja skarg, wniosków 
i petycji, nie posiada jeszcze pełnej dokumentacji, o którą wnosiła i stąd prośba o wydłużenie 
terminu do dnia 27 marca br.

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący A. Rozszczypała poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu załatwienia wniosku, pytając, kto jest za jego 
pozytywnym zaopiniowaniem.
Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 6 głosów (Aneta Bławat, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Adam Rozszczypała, 
Wiesława Słowik, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" -0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym pomieszczeń 
biurowych w budynku Powiatu Opatowskiego zlokalizowanym w Opatowie przy ul. 
Bronisława Ostrowskiego Ps. „Cichy".
Na salę obrad weszła pani M. Jalowska i pan A. Gajek, dalsze obrady prowadzone są w 8 
osobowym składzie.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ktoś ma 
jakieś pytania.

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała o możliwość najmu na okres 
dłuższy niż 3 lata. Radna zapytała również o kwotę najmu.

Odpowiedzi udzielił pan Rajmund Bańcer - Kierownik Gospodarki Nieruchomościami, który 
poinformował, iż obecnie będzie kończyć się umowa najmu i decydujemy się na najem do 2027 
r., czyli okres dłuższy niż 3 lata, dlatego też wymagana jest zgoda rady. Pan kierownik wskazał, 
iż kwota czynszu to 1400 zł + VAT miesięcznie. Dodał, iż kwota ta wynika z określonej przez 
Zarząd Powiatu w Opatowie minimalnej stawki. Wcześniej czynsz wynosił 300 zł + VAT.

O zabranie głosu poprosiła pani Ewelina Płatek - Kosior - obsługa prawna starostwa, która 
doprecyzowując słowa kierownika poinformowała, iż w kwietniu 2022 r. podjęta została 
uchwała Zarządu Powiatu ustalająca minimalne stawki czynszu. Dodała, iż umowa najmu może 
zostać wypowiedziana tylko w przypadkach określonych w umowie. Pani mecenas wskazała, iż 
mienie może zawsze wrócić do właściciela. W tym wypadku wnioskujący złożył wniosek 
o umowę najmu i to ten wniosek rozpatrujemy.
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O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która powiedziała, iż uważa, ze to bardzo dobrze 
że zarząd zdecydował się na wyrównanie tych składek, aby uniknąć zróżnicowania.

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący A. Rozszczypała poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym 
pomieszczeń biurowych w budynku Powiatu Opatowskiego zlokalizowanym w Opatowie przy 
ul. Bronisława Ostrowskiego Ps. „Cichy", pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 
Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia z innymi 
Gminami i Powiatami w celu opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Obszaru 
Strategicznej Interwencji - Dolina Wisły na lata 2021-2030.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ma ktoś 
pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pan Przewodniczący A. Rozszczypała poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia z 
innymi Gminami i Powiatami w celu opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla 
Obszaru Strategicznej Interwencji - Dolina Wisły na lata 2021-2030, pytając, kto jest za jego 
pozytywnym zaopiniowaniem.
Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Agnieszka 
Łuba-Mendyk, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

f) w sprawie przejęcia od Wojewody Świętokrzyskiego zadań publicznych z zakresu 
administracji rządowej.
Pan Przewodniczący komisji poprosił o zabranie głosu przez pana Kamila Wiatrowskiego - 
pracownika Wydziału Zarządzania Kryzysowego, który poinformowała, iż konieczność zawarcia 
nowego porozumienia wynika z wejścia wżycie ustawy z dnia 11 marca 2022 r. o obronie 
Ojczyzny i związanej z tym zmiany obowiązujących dotychczasowych przepisów w sprawie 
przygotowania i przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej w 2023 r. i latach następnych.
Dodał, iż zawarcie porozumienia umożliwi Powiatowi wykonywanie wszystkich zadań 
związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej zawartych w ustawie z dnia 11 marca 
2022 r. o obronie Ojczyzny.
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Pan Przewodniczący po czym zapytał, czy ma ktoś pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pan Przewodniczący A. Rozszczypała poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji budżetu, finansów, rozwoju 
gospodarczego i promocji powiatu na 2023 r., pytając, kto jest za jego pozytywnym 
zaopiniowaniem.
Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 
głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.6. Sprawy organizacyjne.
Pani Przewodniczący A. Rozszczypała zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie. 
Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przeszedł do realizacji ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.7. Zamknięcie posiedzenia.
Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie komisji.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 12:08).

Protokołowały
Sylwia Za krze wska

Przewodniczący Komisji 
budżetu, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu

ozszczypała
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